
 

 

DPr-BRM-II.0012.22.4.2022 

Protokół nr 4/XI/2023 

 

posiedzenia Doraźnej Komisji ds. Rodziny, Dzieci i Młodzieży w Łodzi 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 24 listopada 2023 r.  

 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

 

stan Komisji   -   6 radnych  

 

obecnych   -   6 radnych  

 

nieobecnych  -   0 

         

oraz zaproszeni goście. 

 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i nr 2   do niniejszego protokołu. 

 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1.  Przyjęcie porządku obrad. 

2.  Przyjęcie protokołu nr 3/VI/23 z dnia 14 czerwca 2023 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2024 rok – 

    druk nr 249/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

    miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 250/2023 w zakresie merytorycznych 

    zainteresowań Komisji. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
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IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do prowadzenia 

obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

Ustalono, że punkty 3 i 4 porządku obrad zostaną omówione łącznie a głosowanie będzie 

dotyczyło każdej z omawianych jednostek.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Komisja przyjęła  porządek obrad przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu  3/VI/23 z dnia 14 czerwca 2023 r. 

Uwag nie zgłoszono.  

Komisja przyjęła  protokół przez aklamację.  

 

Ad pkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2024 rok – 

druk nr 249/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji.- druk nr 249/2023.  

 

Ad pkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 250/2023 w zakresie merytorycznych 

zainteresowań Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poprosił o przedstawienie 

planowanych dochodów i wydatków oraz zapisów w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

w zakresie działania Komisji w odniesieniu do  poszczególnych jednostek: 

Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych,  

Miejskiego Zespołu Żłobków, 

Centrum Świadczeń Socjalnych,  

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

Wydziału Edukacji,  

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej,  

Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej,  

Pogotowia Opiekuńczego nr 1. 
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Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych 

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Wydziału oraz zapisach 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej przedstawiła  Zastępca Dyrektora p. Iwona Iwanicka – 

załącznik nr 5  do niniejszego protokołu.  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski zapytał o Gminny Program 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w kwocie 235 000 zł i Program Ochrony Zdrowia 

Psychicznego. W tym Programie zawierają się pieniądze na telefon, czy chodzi o telefon 

miejski?” 

 

Zastępca Dyrektora p. Iwona Iwanicka: „kwota 184 500 zł  została przeznaczona na hostel dla 

sprawców przemocy dla Miejskiego Centrum Terapii i Profilaktyki Zdrowotnej i punkt 

konsultacyjny na porady w obszarze zdrowia psychicznego. Tak jest to telefon w Miejskim 

Centrum Terapii i Profilaktyki Zdrowotnej. To jest cała dotacja, która dociera do Miejskiego 

Centrum i w ramach  tego jest interwencja kryzysowa, telefoniczna, jest możliwość umówienia 

się na poradę indywidualną w centrum.” 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy zapisana kwota  

w  Programie Ochrony Zdrowia Psychicznego jest kwotą wystarczającą i jaka jej część została 

przeznaczona na dzieci i młodzież? 

 

Zastępca Dyrektora p. Iwona Iwanicka: „ ten Ośrodek świadczy pomoc tylko osobom 

dorosłym. Jest to jedno z zadań, które świadczy Miejskie Centrum Terapii, w związku z tym , 

oni dostają również środki z tzw. kapslowego, w ramach działań antyalkoholowych, więc 

generalnie budżet ośrodka się bilansuje.” 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy terapia dla sprawców 

przemocy prowadzona w ramach Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego jest dobrowolna? 

 

Zastępca Dyrektora p. Iwona Iwanicka:„ nie w Ośrodku terapia jest obowiązkowa 

 i bezpłatna.” 
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Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok  - druk nr 249/2023 

w zakresie działania Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Miejski Zespół Żłobków 

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach oraz zapisach w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej w zakresie działania Zespołu  przedstawiła Dyrektor p. Halina Mazur – załącznik 

nr 6  do niniejszego protokołu.  

Faza pytań i dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski zapytał: „czy w żłobkach wystarczyło 

miejsc dla wszystkich dzieci?” 

 

Dyrektor p. Halina Mazur: „ jest różnie w zależności od rejonu. Tendencja jest zawsze ta 

sama. Kiedy zbieramy pierwsze karty, gdzie rodzice deklarują, że od września chcieliby 

korzystać z usług żłobkowych, zawsze tych kart jest więcej. Składają do trzech różnych 

placówek. W momencie podpisywania umów stan maleje, we wrześniu gdy nadchodzą 

pierwsze  choroby, jeżeli nie jest to pilna sprawa, rodzice się wycofują. Na dzisiaj, na 2350 

miejsc,  mamy 2470 zapisanych dzieci. W tej chwili mamy niż, w przypadku żłobków my nie 

obejmujemy 100% populacji. W tym momencie decyduje rynek pracy. Jeżeli rodzice są 

zainteresowani, jeszcze po drodze mają placówkę, to nie zawsze zostają w domu z dziećmi. 

Ułatwienie jest gdzie są nianie, można zatrudnić prywatnie do minimalnego wynagrodzenia  

w połowie jest pokrywane przez Zakład Ubezpieczeń Społecznych. Opłata za żłobek wynosi 

20% minimalnego wynagrodzenia. W bieżącym roku od stycznia opłata  wynosiła  698 zł od 

lipca 720 zł.  Ze względu na planowany od stycznia i lipca 2024 r. wzrost minimalnego 

wynagrodzenia to opłata wyniesie odpowiednio 849 zł i 860 zł . Od 2022 r. jest nowa formuła 

pomocy dla rodziców posiadających dzieci w wieku od 0-3 lat,  tzw. rodzinny kapitał 
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opiekuńczy. Jeżeli jest drugie dziecko w rodzinie to jeden rok, 36 miesięcy rodzice otrzymują 

dodatkowe pieniądze 500 zł miesięcznie. Na pierwsze dziecko nie otrzymują, ale jeżeli jest to 

pierwsze dziecko w rodzinie i korzysta ze żłobka to jest dofinansowanie miesięczne 400 zł dla 

każdego dziecka. To dofinansowanie jest realizowane na wniosek rodzica, ale przez ZUS 

pieniądze są przekazywane na konto miasta, a miasto do Miejskiego Zespołu Żłobków. Przy 

uwzględnieniu dopłat o których mówię to w bieżącym roku, przy jednym dziecku w rodzinie 

jeżeli jest opłata  720 zł minus dofinansowanie 400 zł to opłata wyniesie 320 zł.  Przy dwójce 

dzieci  w żłobku uwzględniając fakt, że drugie dziecko w żłobku płaci 50% opłaty stałej, opłata 

wyniesie od lipca 2023 r. 1080 zł przy dofinansowaniu łącznym 900 zł – 180 zł. Rodzice mają 

możliwość wykorzystania rodzinnego kapitału opiekuńczego, nie miesięcznie tak jak jest 

dofinansowanie pobytu za żłobek ( 400 zł z ZUS) rodzic płaci różnicę . W przypadku drugiego 

dziecka i kolejnego mają możliwość nie co miesiąc, ale mogą wziąć cały rok i rodzice bardzo 

chętnie z tego korzystają” 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Elżbieta Bartczak zapytała: „ jakiej wielkości są grupy 

dzieci w żłobkach ?” 

Dyrektor p. Halina Mazur: „ pierwsze 15 m² na piątkę dzieci, później  na każde 2,5 m² . Jest 

to około 25-30 dzieci, przy tym 8 dzieci przypada na 1 opiekuna. Chcę zwrócić uwagę, że nie 

wszystkie dzieci są obecne. Zgodnie z ustawą o opiece nad dziećmi, możemy zapisywać dzieci 

na czas nieobecności umownie.” 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski nawiązał do zapisów w WPF   dotyczących 

przeznaczenia środków na tworzenie nowych miejsc w żłobkach i zapytał o które placówki 

chodzi. 

 

Dyrektor p. Halina Mazur: „ ponieważ został ogłoszony Program Maluch 2022-2029 z KPO,  

zaplanowaliśmy, że moglibyśmy dodatkowo uruchomić 170 miejsc. Ten Program zabezpiecza 

tworzenie jednego miejsca 35 862 zł dofinansowania. Na utrzymanie, przez 36 miesięcy – 836 

zł na jedno miejsce. Są to następujące miejsca: Żłobek przy ul Rydzowej ( 50 miejsc), filia 

żłobka przy ul. Jugosłowiańskiej, tzn. żłobek przy ul. Beskidzkiej ( 1grupa). Tutaj kuchnia 

byłaby wspólna, przy ul. Jugosłowiańskiej i byłby jeden kierownik, jeden magazynier, żłobek 

przy ul. Wioślarskiej ( 1 grupa), na terenie szkoły przy ul. Syrenki 19 A na parterze można by 

dostosować do potrzeb żłobka na 60 miejsc.”  

 



 

6 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o przesłanie informacji, dotyczącej powstania nowych 

miejsc w żłobkach. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok - druk nr 249/2023 

w zakresie działania Miejskiego Zespołu Żłobków 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Centrum Świadczeń Socjalnych 

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Wydziału  przedstawiła  

Dyrektor p. Agnieszka Łukasik– załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 

 

Faza pytań i dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „ czy w tym roku kwota na utrzymanie 

jednostki i wypłaty wzrosła od stycznia do grudnia? ” 

 

Dyrektor p. Agnieszka Łukasik: „Jeżeli chodzi o ogółem wydatki, kwota minimalnie wzrosła 

z tego względu, że wzrasta ilość osób korzystających ze świadczenia pielęgnacyjnego. Osób 

korzystających z zasiłku rodzinnego jest coraz mniej, bo próg dochodowy jest bez zmian ale 

wzrasta ilość osób korzystających ze świadczenia pielęgnacyjnego. Wysokość tego 

świadczenia jest waloryzowana co roku. Jeżeli nie jest podnoszony próg dochodowy to to 

maleje. Porównując z latami ubiegłymi w każdym dodatku ubywa około 150-200 rodzin. Jeżeli 

chodzi o dodatek z tytułu wychowania w rodzinie wielodzietnej na dzisiaj korzysta 1518 rodzin 

a w ubiegłym 1750 rodzin. Z dodatku z tytułu kształcenia i rehabilitacji dziecka 

niepełnosprawnego korzysta 1346 rodzin , w roku ubiegłym – 1408 rodzin.  Z dodatku z tytułu 

rozpoczęcia roku szkolnego w ubiegłym roku korzystało 5835 rodzin , na dzisiaj – 4806 dzieci.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska: „ chciałam zapytać o zwroty 

nienależnie pobranych świadczeń, jaka jest ściągalność? Jaka jest kwota długu?” 

 

Dyrektor p. Agnieszka Łukasik: „decyzja Wojewody określa, jakie dochody powinniśmy 

osiągnąć , ile rocznie powinniśmy ściągnąć, to jest około 2 000 000 zł . Udaje się ściągnąć 

nienależnie pobranych świadczeń w wysokości 1500 000 – 1800 000 zł. Kwota długu wynosi 

około 10 000 000 zł.” 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok  - druk nr 249/2023 

w zakresie działania Centrum Świadczeń Socjalnych 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji 

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Ośrodka przedstawił 

Dyrektor p. Łukasz Kucharski– załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok  - druk nr 249/2023 

w zakresie działania MOSIR. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 



 

8 

 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wydział Edukacji  

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Wydziału  przedstawił 

Zastępca Dyrektora p. Radosław Gwadera– załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok - druk nr 249/2023 

w zakresie działania Wydziału Edukacji. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Ośrodka  przedstawiła  

Zastępca Dyrektora p. Marlena Mazerant – załącznik nr 10  do niniejszego protokołu.  

Faza pytań i dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski Makowski zapytał o dożywianie dzieci. 

Zastępca Dyrektora p. Marlena Mazerant: „Dożywianie dzieci - mamy trzy źródła 

finansowania.  Pierwsze w ramach środków tzw. kapslowych – prowadzenie taniego żywienia 

dla dzieci dotkniętych problemem alkoholowym. W ramach środków rządowych, w dziale 

pomoc społeczna jest ujęty wieloletni program rządowy- Posiłek w domu i szkole na kwotę 

7 709 000 zł. W ramach środków własnych  gminy jest dożywianie dzieci w szkołach.” 
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Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na  zwrot, „tanie żywienie” i poprosił o wykreślenie 

słowa „ tanie”. Następnie zwrócił się z prośbę  o przygotowanie informacji w formie pisemnej, 

dotyczącej ilości dzieci objętych ww. programami. 

 

Zastępca Dyrektora p. Marlena Mazerant: „ W tym roku, od stycznia do października  

w ramach wszystkich programów skorzystało 2065 osób, liczba posiłków 222 405,  w tych 

2000 dzieci korzystających z posiłku – 1799, posiłków 165 000, 156 000.  W ramach programu 

rządowego są nie tylko posiłki, ale także zasiłki celowane na zakup posiłku lub żywności. Tutaj 

skorzystało 7017 osób, liczba świadczeń – 38890. Średni koszt zasiłku wynosił 188,34 zł  

miesięcznie.” 

Przewodniczący Komisji: „ strona 176 budzetu- wspieranie rodziny przez asystentów rodziny 

oraz pomoc psychologiczno-pedagogiczna. Czy to są pieniądze dla pracowników MOPS?” 

 

Zastępca Dyrektora p. Marlena Mazerant: „ to są działania związane z zatrudnieniem 

asystentów  dla rodziny. To są nasze zadania.” 

 

Dyrektor Centrum Administracyjne Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski: „są dwa 

rodzaje asystentów rodziny. Są to asystenci pracujący na podstawie ustawy o wspieraniu 

rodziny i pieczy zastępczej i są umieszczeni w MOPS. Jest grupa asystentów, którzy 

współpracują z rodziną dzieci już umieszczonych w pieczy.” 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska: „ czy hostele dla osób z problemem 

alkoholowym pokrywają się z hostelami prowadzonymi dla sprawców przemocy ?” 

 

Zastępca Dyrektora p. Marlena Mazerant: „ nie, są to różne miejsca.” 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok  - druk nr 249/2023 

w zakresie działania MOPS. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 
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250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Centrum Administracyjne Pieczy Zastępczej 

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Wydziału  przedstawił 

Dyrektor p. Piotr Rydzewski – załącznik nr 11  do niniejszego protokołu.  

Faza pytań i dyskusji.  

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska: „ chciałam dopytać, pieniądze , które 

wydajemy w ramach współpracy z UNICEf to są refinansowane?” 

 

Dyrektor p. Piotr Rydzewski: „ te pieniądze to jest umowa, one przychodzą.” 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok  - druk nr 249/2023 

w zakresie działania Centrum. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Pogotowie Opiekuńcze nr 1 

Informacje o planowanych dochodach i wydatkach w zakresie działania Pogotowia przedstawił 

Dyrektor p. Konrad Kurczewski – załącznik nr 12  do niniejszego protokołu.  

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  
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Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łodzi na 2024 rok  - druk nr 249/2023 

w zakresie działania Pogotowia. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 - druk nr 

250/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji, jw. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Nie wniesiono żadnych spraw. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski podziękował  za udział w obradach 

 i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

   Protokół sporządziła     Przewodniczący Komisji 

 

   Joanna Kaźmierczyk                                 Krzysztof Makowski 

 


